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Velika Gorica, studeni 2021.  



Uvod 

Anketa je provedena od 8.11. do 14.11.2021. godine putem Google Obrazaca. U anketi su sudjelovale 

363 osobe, koje su odgovarale na 5 postavljenih pitanja. 

 

1. Molimo vas, za početak navedite naselje u kojem živite 

Od ukupno 363 sudionika njih 209 je iz samog naselja Velika Gorica (gradske četvrti, urbani dio 

grada), dok ih je 154 iz okolnih naselja grada Velike Gorice (mjesni odbori, ruralni dio grada).  

Iz navedenih podataka vidljivo je kako je 57,5% sudionika ankete iz samog naselja Velika Gorica, dok 

je njih 42,5% iz okolnih naselja što je u nesrazmjeru sa stvarnom distribucijom stanovnika na 

području grada Velike Gorice prema popisu stanovništva iz 2011. godine (49,7% naselje Velika Gorica; 

50,3% okolna naselja). 

 

  



2. Ocijenite važnost proračunskih izdvajanja za svako od navedenih područja ocjenom od 1  do 3 

(1 - najmanje važno, 3 - najveća važnost). 

U anketi navedena područja proračunskog financiranja svrstana su prema prosječnoj ocjeni. Sva 

područja koja imaju prosječnu ocjenu veću od 2, sudionici ankete smatraju područjima veće važnosti.   
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3. 3. Ocijenite važnost svakog od navedenih projekata i programa ocjenom od 1 do 3 (1 - 

najmanje važno, 3 – najveća važnost). Napomena: neki od navedenih projekata nisu u izravnoj 

nadležnosti Grada Velike Gorice, ali su svejedno zbog interesa javnosti obuhvaćeni  anketom. 

U anketi navedeni projekti i programi svrstani su prema prosječnoj ocjeni. Sve projekte i programe  

koji imaju prosječnu ocjenu veću od 2, sudionici ankete smatraju projektima veće važnosti.   
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4. Navedite stavke (područja, programi, projekti, ustanove)  za koje smatrate da je potrebno 

povećati proračunska izdvajanja, te stavke za koje smatrate da treba smanjiti proračunska 

izdvajanja (ili ih potpuno ukinuti).  

Odgovore prenosimo kronološkim redom kako su poslani. 

Povećanje proračunskih izdvajanja je potrebno za: gospodarstvo, obrazovanje i sport. 

Medicinski centar - povećati, subvencije poljoprivrednicima - smanjiti 

Zdravstvena skrb, smanjiti sportska davanja 

Povećati stipendije, smanjiti ustanovama. 

Demografija povećati, a za udruge ukinuti sredstva. 

Povećati sredstva za zdravstvo, uređenje doma zdravlja - Medicinski centar, povećati izdvajanja za 
vatrogastvo (domovi, spremišta, oprema). Smanjiti izdvajanja za financiranje sportskih udruga. 

Povećati potporu nataliteta, opremanje škola i vrtića, dječjih parkova IZVAN CENTRA GRADA... 
ljudima ruralnih područja nedostaje voda i kanalizacija... Hitno potrebno... 

Povećanje proračuna za zdravstvo i školski i predškolski odgoj, završetak vatrogasnih domova, 
dječji vrtići , dom umirovljenika , asfaltiranje prometnica , nogostupi . 

Povećati: javni prijevoz, obrazovanje, zdravstvo 
Smanjiti: uprava grada i komunalnih poduzeća 

Povećati proračun za dom zdravlja, smanjiti za raznorazne poduzetnike. 

Definitivno staviti naglasak na ekologiju i zaštitu okoliša. Smanjite uhljebe u institucijama. oni 
najviše koštaju i nanose najveću štetu proračunu i razvoju VG. 

Smanjiti subvencije kvazi poljoprivrednicima  

Dječji vrtići treba povećati... 

Povećati Muzeju Turopolja, ukinuti Plemenitoj općini turopoljskoj 

Vece potpore Civilnoj zaštiti i Vatrogastvu i obnova oštecenih kuca i gospodarskih objekata na 
potresnom podrucu grada VG  

Povećati ulaganja u sportske klubove i infrastrukturu.   

Povecati izdvajanja za jedinice lokalne samouprave. 

Ponegdje su ceste loše ili nema nogostupa/odvodnje itd. Također, neki dan smo bili svjedoci lose 
kvalitete zraka u gradu. Još uvijek se loži na drva i trebalo bi pojačati subvencije za toplinske 
pumpe i solare za bolju kvalitetu zraka u gradu. Za besplatne udžbenike i subvencije učenicima bih 
rekao da je pohvalno, ali isto tako bi ih ukinuo jer prije toga nije bilo pa smo se snašli i završili 
škole. Tko dobije stvari besplatno, nece ih ni cijeniti. 

Povećati proračunska izdvajanja - izgradnja nogostupa radi sigurnosti djece i ostalih pješaka 

Obrazovanje 

Vise parkova, zelenila, setnica. 

Značajno povećati proračunska izdvajanja za "smart city" i "zero emission" projekte. Započeti 
ulaganje u nove kapacitete predškolskog i školskog obrazovanja i njege kako bi se pratio trend 
izgradnje stanova i doseljavanja mladih obitelji 

Više VRTIĆA  i škola!!!! Doselilo se u Vg ogroman broj mladih obitelji!!! 

Povećati za održavanje prometnica 



Cestovna infrastruktura, javni prijevoz 

Radna mjesta, kultura, vrtici i skole, grijanje/izmisljena radna mjesta, spora i neucinkovita 
administracija 

Povećanje - Ruralni razvoj, djeca, školstvo, sport. Manja ulaganja u političke svrhe  

Povećati proračunska izdvajanja za biciklističku infrastrukturu, poticanje održivog življenja, započeti 
s projektom Medicinskog centra jer je sramota da za grad ovakve veličine nemamo neke osnovne 
zdravstvene usluge 

Povećati za radno nesposobne ,smanjiti cijenu vrtića, školovanje...a ukinula ne bih nikom... 

Obnova prometnica - povećati,  razne udruge - smanjiti 

Povećati broj dječijih vrtića ili kapacitete postojećih, osigurati stanovnicima rekreativne sportske 
zone sa sadržajima, povećanje i uređenje postojećih parkova, adekvatno uređenje cesta i 
nogostupa u što kraćem roku od početka radova na istima, omogućiti ponovno sufinanciranje 
podizanja energetske učinkovitosti stambenih zgrada na području Grada. 

Smanjiti ulaganje u "vrhunski" sport kao što je HNK Gorica i rasporediti taj novac na puno manjih i 
kvalitetnijih sportskih klubova - prvi primjer koji uvijek pada na pamet je judo klub Fuji koji je 
blistav primjer onoga što je najbolje u našem gradu.  

Povećati proračunska izdvajanja za projekte sportsko društvenih događanja za socijaliziranje 
mladih. Povećanje vrtićkih objekata tj. ustanova.  

Povećati treba za otvaranje radnih mjesta i da Velika Gorica pored svega dobije bolnicu 

Uložiti u sportske objekte i klubove koje nemaju veze s nogometom. 

Škole i vrtići-povećanje, udruge-smanjenje 

Dom zdravlja treba modernizirati i dovesti stručnjake na području pedijatrije i ginekologije. 
Smanjiti za raznorazne udruge. 

Medicinski centar bi trebao biti top prioritet grada! 

Dječji vrtići, škole, javni prijevoz i prometna sigurnost trebaju imati više proračunskih izdvajanja 

Vatrogastvo povećati 

Asfalitiranje prometnica...većina cesta u centru grada je puna rupa i oštećena 
Izgradnja vanjskih sportskih igrališta - multifunkcionalnih 
Izgradnja montažnih sportskih dvorana 
Izgradnja pješačkih kolnika i obnova sadašnjih  

Provjeriti 100 udruga kojima se daje novac i ukinuti one gdje se samo izvlači novac. Napraviti 
bolnicu a ne sa da svaku sitnicu moramo u ZG 

Povecati: vrtici, skole, socijalni programi, zdravstvena zastita i ustanove, promet (javni prijevoz, 
asfaltiranje, rasvjeta na zeljeznickom kolodvoru, nogostupi, biciklisticke staze, lezeci policajci i sl.) 

Povećati proračunska izdvajanja za izgradnju vrtića, parkova, povećati školarcima stipendije,...  

Povećati - školstvo 
Smanjiti - hitna služba 

Potrebno je balansirati financije između svih područja i programa, ne zapostavljajući one od 
krucijalnih životnih važnosti , dakle među svima programima, jedino smatram da poticaji u 
poljoprivredi,a to se kroz vrijeme i pokazalo, nisu potrebni , čak su i štetni uz slabu ili nikakvu 
kontrolu, poljoprivredniku je važnije pomoći pronaći solidnog kupca sa poštenom cijenom i kratkim 
rokom plaćanja, to će svakom poljoprivredniku biti najveći poticaj a ove isplate dovode do velikih 
malverzacija. 



Povećati broj vozila za pražnjenje septičkih jama(sufinancirano)do puštanja u pogon kanalizacijskog 
sustava. Povećati broj košnje, odvoz i čišćenje koševa na dječjim igralištima i eko parkovima 
(Ekološko edukativni park Trokut, Vukovina) na javnim površinama. Povećati sredstva za 
održavanje, restauriranje  spomenika kulture prije nego se nepovratno uruše (Alapićeva kurija). 
Povećati sredstva za tradicionalne kulturne manifestacije. Prilikom prijave projekata i odobravanja 
sredstava za projekte, bolje je ne dati nego dati premalo i očekivati vrhunski odrađen projekt. 

Svakako veće stipendije za najbolje učenike i studente. Također ako je u nadležnosti grada, 
energetska obnova koja će se dugoročno isplatiti građanima i gradu kroz manje režije a time i veći 
standard građana.  
Možda izgradnja neke vrste poslovnih prostora gdje bi poduzetnici početnici mogli za jeftinije 
novce iznajmiti ured ili radno mjesto za kompjuter. 
Obzirom na doseljavanje mladih obitelji u V. Goricu planiranje izgradnje još jednog vrtića.  

Povećati za sport (osim nogomet), subvencije vrtići, školstvo 

Infrastruktura VG - povećati; vrhunski sport - smanjiti 

Pučko otvoreno učilište povećanje proračunski izdavanja, Vegora smanjenje proračunskog 
izdavanja 

Smatram da je svima potrebno pomoći od malih obrtnika do firmi koje su pred stečajem. 

Povećati: Predškolski odgoj  Smanjiti: Mjesna samouprava 

Povećati 
Kvaliteta zraka 
Sigurnost prometa 
Kucni ljubimci parkovi (manje kakanja po nogostupima) 

Treba povećati - obnova gradskih i lokalnih cesta, unaprjeđenje Doma zdravlja i pomoćnicima u 
nastavi,  pomoći umirovljenicima i  za sportsko-rekreativne aktivnosti kod djece i mladih. Također 
ljudima koji su bili primorani obnavljat svoje kuće zbog potresa, grad bi mogao isplatit 60% 
njihovog troška obnove domova.  

Povećati za izgradnju novih vrtića(demografija), također i izgradnju medicinskog centra.  

Različitim udrugama koje su sebi svrha ukinuti, vise za parkove za djecu. 

Sport i demografija(povećati) 

Povećati telekomunikacijsku mrežu(internet) u naseljima grada Velike Gorice 

Subvencija dječjih vrtića 

Više doktora i povećanje broja vrtica. 
Općenito povećati stavke za djecu  
Smanjiti stavke za spomenike 

Treba povećati ulaganja u medicinski centar, obrazovanje.  

Povećanje zapošljavanja 

Poboljšanje javnog prijevoza, ulaganje u infrastrukturu, povećanje razvrstavanja otpada te 
smanjenje plaćanja otpada ako se reciklira. 

S obzirom na okolnosti u kojima već duže vrijeme živimo (potresi i pandemija), potrebno je više 
pažnje i novaca posvetiti zaštiti mentalnog zdravlja (u sklopu Doma zdravlja i/ili drugih gradskih 
ustanova). U srednjim školama nema kompletnog stručnog tima. Za svako savjetovanje ili procjenu 
učenika roditelje moramo usmjeravati u Zagreb što je žalosno ako uzmemo u obzir veličinu našeg 
grada. Nema nikakvih preventivnih aktivnosti ni programa za zaštitu mentalnog zdravlja. Ljudi su 



anksiozni, depresivni, imaju panične strahove, djeca se sve više samoozljeđuju, a ne znaju gdje 
mogu potražiti i dobiti pomoć. Možda da se napokon otvori Centar za mlade.  

Potrebno je izraditi novi GUP Grada i prostorne planove nižih razina kako bi se intenzivna 
građevinska aktivnost mogla nastaviti, ali bez narušavanja kvalitete života u gradu, posvetiti 
posebnu pažnju prigradskim naseljima, pogotovo onima uz županijske i državne ceste gdje 
intenzivan promet ugrožava sigurnost stanovništva. Umjesto jednakih subvencija za sve 
srednjoškolce, subvencionirati onima slabijeg imovinskog stanja nabavku kompletne školske 
opreme. 

Prvenstveno smanjenje cijene vrtića (kao predizborno obećanje), zdravstvo- uređenje Doma 
zdravlja, školstvo- besplatni udžbenici za sve školarce, veće potpore za novorođenčad i obitelji s 
više djece, otvaranje novih radnih mjesta, asfaltiranje ulica u potpunosti (primjerice Ulica kneza 
Porina je djelomično asfaltirana na novo), postavljanje novih ležećih policajaca na mjestima gdje je 
velika koncentacija građana i učenika, a gdje vozači ne poštuju ograničenje brzine. 
 
Za smanjenje proračunskih izdvajanja ne bih mogla izdvojiti niti jedno područje. 

Povećati za Dom zdravlja 

Povećati za prometnu infrastrukturu i sigurnost građana. 

Povećati izdvajanja za sportsku infrastrukturu. Ukinuti subvencije poljoprivrednicima. 

Osigurati pedijatre u Velikoj Gorici, pojeftiniti vrtiće. Smanjiti izdavanja za sportska i kulturno-
umjetnička društva, to nije nikom neophodno, tko želi platit će članarinu i na taj način poduprijeti 
klub ili društvo.  

Povećati za rekonstrukcije ulica. 

Više za poduzetništvo/obrtništvo, te za kulturu i umjetnost, tradicijsku baštinu, turizam:  pokrenuti 
više akcija, događanja, turističkog angažmana, tura, povezati razne udruge i ustanove u kulturi, 
obnoviti sajmove i radionice praktične izrade i učenja-čuvanja vještina od zaborava, rad rukama 
koji uključuje građane i goste  stvara prepoznatljivost i dodanu vrijednost,   osim što je vrlo korisno 
za intelektualni napredak !  Otvoriti HUB radi okupljanja, razmjene i inovacija !!!! Povuči sredstva 
EU 
Smanjiti gradnju građevinskih kvadrata bez adekvatne infrastrukture ... 

Povecati davanja za otvaranje novih vrtica, otvaranje novih radnih mjesta i aglomeracija VG. U sve 
treba ulagati ovisno o trenutnoj situaciji odredenog podrucja, programa, projekta i ustanove te 
generalnog interesa i benefita koji donosi kako za gradane VG tako i generalno za imidz VG kao 
pozeljnog mjesta za zivot.  

Smanjiti cijenu vrtica 

Uvećati poduzetničke zone, smanjiti vrhunski sport. 

Povećati izdvajanja- vrtići i besplatnost istih koje je obećano i još nitko ne poduzima ništa u svezi 
obećanja, obrazovanje te ulaganje u podizanje razine zdravstvene zaštite 
Smanjiti izdvajanja-javni prijevoz, nove prometnice 

Treba povecati proračun za dom zdravlja da se napravi poštena bolnica u vg.i veca placa 
zdr.djelatnicima,smanjiti ili ukinuti placanje cijena vrtica 

Povecati - javni prijevoz, jezero Cice, izgradnja plocnika, kanalizacija, vodovod  

Ukinut poduzetnički inkubator, radit više na povlačenju sredstava iz EU fondova 

Grijanje, energetska obnova 

Povećanje izdavanja za sadnju drveća 



Dovršiti pod hitno projekt aglomeracije, ali planski (dovršiti ono što je započeti u nekom naselju 
uključujući i asfaltirane, a tek nakon toga započeti u drugom naselju). Kao primjer navodim 
uništene prometnice u Kučama, s nevjerojatnim lažnim tvrdnjama o pripremama za asfaltirane od 
mjeseca srpnja do sada, a nije se napravilo apsolutno ništa, te započetim radovima u Rakitovcu uz 
svjesnu spoznaju nadolazećeg lošeg vremena iduća 4 mjeseca. Krajnje neodgovorno i bezobrazno. 

Održavanje i izgradnja prometnica treba povećati sredstva 

Povecana izdvajanja: djeca, sport, obrazovanje, kultura 

Povećati izdvajanja za zdravstvo i školstvo.  

Pojačati izgradnju vrtića i škola. Ukinuti financiranje prvoligaških klubova. 

Povećanje vrtićkih kapaciteta i povećanje subvencije istih.  
Smanjiti izdvajanja za vatrogastvo. 

Povećati troškove za javni prijevoz kako bi se povećao ukupan broj polazaka autobusa i radnim 
danom i vikendima.  

Treba povećati za novorođenče, vrtić, škole, poduzetništvo. Treba smanjiti za sva javna poduzeća. 

Potrebno je više izdvojiti za zdrastvenu skrb te napraviti medicinski centar da ne moramo za svaki 
kašalj trčati u Zagreb...Bilo bi lijepo da i obitelji s troje i više djece dobe neku vrstu božicnice ili bar 
dar za djecu....Kao i besplatno školstvo a svaki mjesec neki izdatak(ispiti,izleti),,, 

Potrebno je dodatno ulaganje u dom zdravlja te liječnički kadar - naglasak na pedijatre, treba 
privući mlade liječnike dobrim ugovorima s obzirom da ih je premalo u RH i potrebno je naci nacin 
kako ih dovesti u Veliku Goricu.  
Potrebni su nam vrtici na podrucju grada i okolice, smanjenje cijena nije toliko vazno i nista nam ne 
bi znacilo ako placamo vrtice Gradu Zagrebu zbog nedostatka mjesta u VG. Ako vec placamo vrtic, 
onda je bolje placati maticnom gradu.  
I najvaznije, pokretanje proizvodnje! Manjih ili vecih proizvodnih pogona s proizvodima s kojima 
mozemo biti konkurentni na tržištu, davanje prilika mladim ljudima s idejama, smanjenje nameta 
poduzetnicima itd.  

Povećanje - Dom zdravlja 
Smanjenje - Ured gradonačelnika 

Zdravstvene ustanove, dječji vrtići 

Povećati: Obnova i izgradnja škola, te zdravstvenih ustanova. Smanjiti: odvajanje za sportske svrhe  

Dom zdravlja velika mlaka samo 1 dr premalo vec godinama 

Za zdravstvo povećati,  a za vrtiće smanjiti  

Uložiti više u kvalitetu rada gradskog odjela za EU fondove kako bi mogli kvalitetnije služiti 
građanima i gradskim ustanovama osiguravajući stručnu podršku i savjetovanje te u konačnici 
bespovratnu financijsku potporu u različitim područjima, posebno u području odgoja i obrazovanja 
(do sada se to svodilo uglavnom na projekte izgradnje objekata). 

Sigurnost u prometu je bitna, osobito da se povede briga o putevima do škola uz glavne 
prometnice gdje nema uopće sigurnog pješačkog prijelaza niti usporivača brzine. Isto tako da se 
dnevni boravak u školama malo više podrži ( novčano)uz duži period ( a ne samo prve dvije 
godine). 
I Hitna medicinska pomoć Velike Gorice treba hitnu pomoć. 

Više sredstava za dom zdravlja i nove vrtiće, a manje trgovina i križnih tokova 

Povećati: Sigurnost u prometu. 



Veći problem od izdvajanja sredstava je velika nestručnost svih dionika u planiranju i izvođanju 
radova na Aglomeraciji u Mraclinu kao i izgradnji nogostupa te potencijalno asfalta jednog dana.  

Vatrogastvo, sport u ruralnim sredinama- obnova objekata koji su stari i derutni, motivacija mladih 
da se uključe u rad svojih sredina u kojima žive 

Potpuno ukidanje! 

Smanjiti - braniteljske i ine udruge bez ikakvog drustveno korisnog cilja za cjeloukupnu zajednicu, 
povecati - sve vezano za djecu, zastitu zivotinja i okolisa 

Prioriteti - gospodarenje otpadom, sportske aktivnosti, kulturna događanja 

Uređenje seoskih ( Velika Mlaka) prometnica te postavljanje zebri, rinzola, ležećih policajaca kako 
bi djeca na putu do škole bila što sigurnija u prometu  

POVEĆANJA 
a) Nova izgradnja ili nadogradnja postojećeg doma zdravlja  
b)  adrenalinskog parka nalik na Bundeku za veće pučanstvo 
c) pješačka zona u strogom centru grada na potezu od milenijskom križa do robne kuće(ul. Slavka 
Kolara) 
d) pravi i veliki vanjski bazeni sa punom većim kapacitetom za ljude i parking, tipa lokacija blizu ŠRC 
Radnik a ne kod srednjoškolskog centra... 
  
SMANJENJE 
Infrastruktura nogometnih klubova i igrališta i vatrogasnim domova jer su u dobrom stanju 
obzirom na ulaganja zadnjih godina.. 

Zastita i dobrobit zivotinja 

Asfaltiranje naselja. Ulice su katastrofa a 6 grad smo po veličini. Bitno je da se Gradici asfaltiraju, a 
to sto su rupe u naseljima, te kad kisa pada sve puno vode. To je dobro za nas goričane jel.... 

Vatrogasni domovi potrebno povećati izdavanja, pogotovo za Gradiće 

Povecati- vrtici, igralista, skole, dom zdravlja  
Smanjiti- stvarno i sami znate na kakve se gluposti trosi novac iz proracuna, slobodno to smanjite.. 

Uredenje Doma zdravlja ili gradnja novog objekta.  
Ukinuti toliku socijalnu pomoc. 

Javni prijevoz 

Poboljšanje prometne infrastrukture u Velikoj Mlaki 

Smatram da treba povećati proračun kulturi. 

Asfaltiranje ulica 

Sama ulica kod broja 79 slavka kolara treba novi asvalt i jedan lezeci policajac 

Povećati edukaciju i obrazovanje. Ukinuti sve parazite i uhljebništvo.  

Povećanje ulaganja u poboljšanje kvalitete zivota u ruralnim područjima. 

Besplatni vrtići i uređenje i poboljšanje kvalitete prometnica. 

Izdvajanje za asfaltiranje svih cesti odnosno prometnica, te izrada nogostupa u svim selima gdje ih 
nema jer učenici idu u školu a auti vozi kao da su na autocesti. Poboljšati javni prijevoz po selima, 
izgradnja vrtića po selima jer ih nema tko čuvati 

Povećati naknade za novorođene i obitelji s više djece, smanjiti novac za stranke i političare 

Prometnice / izrada nogostupa / prometna sigurnost su u katastrofalnom stanju i to treba hitno 
rješavati. Više iskoristiti potencijal željeznice koja prolazi kroz naša naselja (...Velika Gorica, 



Mraclin, Turopolje...). Još više izdvajati sredstva za vatrogasce, jer su jedina snaga koja je prva na 
pomoć stanovništvu (volonterski). Ne postoje stavke koje treba ukinuti.   

Održavanje prometnica i košnja odvodnih kanala 

Povećanje: besplatni vrtići, potpore za novorođenje, obrazovanje, šport. Smanjenje/ukidanje: 
kućni ljubimci, nevladine udruge 

Obnova zgrada od potresa 

Ulaganje u okolna mjesta u Velikoj Gorici 

Asfaltirane svih kvartovskih i drugih prometnica. Obnoviti kvartovske trafostanici ili ih bar češće 
kontrolirati da se ne desi "iskakanje"kad je najbitnije. (ljeto-zima) 

Trebalo bi biti više sportskih dvorana i više poligona i igrališta za djecu koja se nisu pronašla u 
sportovima kao što su košarka, odbojka, nogomet, rukomet itd. Nego su se pronašli u skejtanju, 
rolama, romobilu i ostalim ekstremnin sportovima. 

Nogostup i ležeće policajce u svim naseljima do škole/autobusnih stanica. 

Povecanja prihoda za roditelje sa vise djece 
Stvari koje nisu bitne  

Dječji vrtići (nova izgradnja), osnovne (nova izgradnja ili rekonstrukcija istih sa povećanjem 
kapaciteta) i srednje škole (nova izgradnja ili rekonstrukcija istih sa povećanjem kapaciteta), 
asfaltiranje ulica u centru Grada (pratiti izvođenje radova unutar rokova sukladno ugovoru), 
izgradnja ili rekonstrukcija doma zdravlja kao novog medicinskog centra ili bolnice, organizacija 
javnog prijevoza izvan zone Velike Gorice za Zagreb (ukoliko ZET ne dobije koncesiju na prijevoz 
potrebno je organizirati daljni način putovanja a ne da građani zbog toga moraju presjedati u 
Velikoj Mlaki na ZET bus. 

Pojednostaviti postupak otvaranja novih poslovnih objekata 

Sklonište, vrtići  

Smatram kako bi se trebalo više novaca uložiti u izgradnju bolnice (medicinskog centra), 
biciklističkih staza.  

Povećati za zdravlje smanjiti politici (gradska i lokalna vlast) 

Smanjiti ulaganja u Vrhunski sport, ako nemogu sami sebe financirati onda niti netrebaju spadati 
pod vrhunski sport! 

Dom zdravlja povećati.  
Uređenje crkava, spomenika, trgova, finaciranje udruga iz domene povijesti ukinuti. Ostavimo 
prošlost, živimo budućnost.  

Povećati za vrtiće, škole, općenito demografska pitanja. 
Smanjiti za vodovod jer tako i tako voda nije za piće.  

Optički internet na cijelom području grada 

Povecanje dugorocne brige za okolis i djecu, smanjenje potpora poduzetnicima. 

Povecati za sve sto ima veze sa djecom, mladima, poduzetnicima i zdravlje. Smanjiti nekim 
udrugama i svemu onime sto  ne daje pozitivne rezultate,..... 

Treba uloziti u dobru, urednu i sigurnu trznicu i srediti ono ruglo od trznog centra 

Povećati izdvajanja za mlade obitelji s malom djecom 

Pomoć umirovljenicima i novorođenčadi 

Povećanje u obrazovanju 



Uvođenje kanalizacije u mjestima koja nisu u Aglomeraciji; uvest javi prijevoz i vikendom; asfaltirati 
ceste;  SMANJITI: ZET, troškove zaposlenih,  

Smanjiti naknade članovima nadzornih odbora ili ih potpuno ukinuti, osigurati zemljište ili prazan 
prostor, ako postoji, za novu zgradu Gimnazije 

Napraviti jos jednu trenaznu dvoranu,pod hitno..i pametnije dodjeljivanje termina klubovima 
korisnicima..Gradsku četvrt Pleso pretvoriti u sportsku zonu, sa sportskim terenima za kosarku, 
vanjska teretana, teren za rukomet na pijesku, veliki park za dijecu.. također je u tom kvartu 
potrebna veca trgovina (konzum,spar).. U Chromosovom naselju potrebno je srediti sve ceste i 
napraviti nogostupe.. napraviti biciklisticku stazu od Gorice do Vukovine..  

Hitna pomoć!!!! 

Promet, Bolnica 

Povećati sredstva za pomoć umirovljenicima. 

Povećati proračun za poboljšanje infrastrukture i zelenih površina 

Proračunska izdvajanja trebalo bi povećati prema obnovi od potresa i obnovi prometnih površina 
te javni prijevoz (povezanost sa hž), prema poduzetnicima i poljoprivrednicima kako bi se povećala 
radna mjesta i prema stipendijama, školstvu i svim potporama vezanima za obrazovanje i društveni 
život mladih i djece te općenito potporama za obitelji i umirovljenike i povećati ulaganja u 
zdravstvenu skrb i medicinski centar. 

Dom umirovljenika, bolji dom zdravlja, osnovna škola za Cibljanicu, Pleso i Podbrežnicu,  

Uredjenje Čiča - povečati davanja i napraviti plan 
Poduzetnički inkubator - smanjiti davanja 

Zdravstvo treba hitno poboljšati. Pedijatrija je jako loša, Hitne kao da nemamo. Bolnica gdje je? 

Povećati definitivno proračunska izdvajanja za zdravlje i sport, smanjiti za politiku. 

Povećati - prometna infrastruktura (asfaltiranje Kolodvorske, biciklisticke staze, povecanje 
sigurnosti u prometu), programi u kulturi 

Vrtići povećati ulaganja u obnove 

Povecati izdvajanja za sigurnost u prometu i obrazovanje 

Uredenje prometnica, nogostupa 

Nove biciklisticke staze, izgradnja prometne infrastrukture u naseljima i cetvrtima 

Zdravstvo, školstvo,povećati 

Povećati za kulturu, baštinu , za korištenje  OIE 

Sve što ima naglasak na obitelj, demografsku obnovu, poticanje i osposobljavanje radno sposobnih 
da ne odlaze u inozemstvo 

Svakako prema predizbornom obećanju- sve za demografiju i mlade 

Dom zdravlja 

Povećati ulaganja u podizanje kvalitete infrastrukture za predskolski i skolski odgoj te zdravstvenu 
skrb 

Povećati poduzetništvo, infrastrukturu u selima (voda, struja, kanalizacija, Internet, prometna 
povezanost sa Zagrebom), biciklističke staze i šetnice zbog razvoja sportskog turizma, obnova i 
ulaganje u opremu škola i vrtića - sve su to uvjeti za razvoj i naseljavanja ruralnih područja 

Veće plaće odgajateljima u vrtićima i ukinuti prirez 



Potrebno je povećati izdavanja za odgoj i obrazovanje, a revidirati financiranje udruga te im 
eventualno ukinuti ili smanjiti potpore ako nisu društveno korisne. Zašto npr grad ne podupire 
Savez izviđača?  

Povećati proračun za odgoj i obrazovanje (primarno izgradnja vrtića, škola, proširenje fakulteta) i 
zdravstva (kompletna obnova dz, proširenje prostora i usluga, raspisivanje specijalizacija za dz), 
smanjiti za određene sportske i građanske udruge, gradska poduzeća). 

Prometnice i parking 

Urediti i proširiti dom zdravlja i nove ambulante, pomoć socijalno ugroženima i pomoć za 
palijativne bolesnike ili neki dom 

Smanjenje cijene vrtića 

Povećati prihode iz fondova EU na način da se pravovremeno pripreme projekti kojima će se 
aplicirati za sredstva iz fondova. Smanjiti rashode za plaće. Površnim uvidom u proračun za 2021. 
vidljivo je da 40% proračuna odlazi na plaće zaposlenih gradske uprave i društava koje se 
financiraju iz gradskog proračuna. Smatram da ta društva mogu više uprihoditi iz poslovanja 
(POUVG - kino, knjižnice.... ) na način da su aktivnije prisutne u zajednici, da se reklamiraju... 

Smanjiti broj zaposlenih na gradskom proračunu, raditi na tome da se što više zaposli u privatnom 
sektoru. 

Povecati za: Gospodarenje otpadom, briga o zelenim povrsinama, kaznjavanje ilegalnog izbacivanja 
otpada, edukacija ljudi o zero waste nacinu zivota, briga za napustene zivotinje, izgradnja parkova 
za pse, zasto je grijanje toliko skupo u Gorici? smanjiti proracun za domjenke, tradicije koje vise 
nemaju smisla npr cijeli grad u lampasima koji su plastika i otpad 

Povecati treba sve za dijecu a smanjiti socijalne pomoci jer smatram da se tu trosi najvise. 

Ulaganje i povećanje u zdravstvo, vrtiće, školu, prometnice i nogostupe. Povećati naknade na 
oboljelu djecu, ako postoje, ukinuti pogodnosti, prednosti i naknade za djecu i potomke ratnih 
invalida. Obustava davanja za vatrogastvo. 

Povećati izdvajanje za sport, obrazovanje i umirovljenike 

Dom zdravlja, vrtići, škole, prometnice. Ukinuti poticaj poljoprivrednicima 

Uvođenje plina  

Nogostupi, biciklistička staza 

Proračunska izdvajanja za školstvo 

Omogučiti bolju medicinsku skrb,osnivanjem medicinskog centra ,poput manje bolnice  
Urediti prostor gradske tržnice koju je gospodin Žužić privatizirao,a ne vodi brigu o istoj već duži niz 
godina 
uvesti jednu ZETzonu do Zageba,ili da karta vrijedi vremenski pola sata, a ne da za 5 minuta vožnje 
plačamo 1 zonu,ako je karta vremenski ograničena na pola sata onda neka toliko i vrijedi,ma do 
kud došli , 
Izgradnaj doma za starije,ne privatnog  
Naplačivati vlasnicima pasa upotrebu vrecica,čiščenja i vode ,po cijeloj Gorici užasan nered od 
nekulturnih vlasnika životinja 
više sadržaja za mlade 
više sadržaja za 3. životnu dob,poput besplatnih termina za rekreaciju,likovne aktivnosti i slično 
Ukinite besplatne udžbenike za sve ,osim za socijalno ugrožene  
nema potrebe za besplatnim vrtičima ,netko i to mora plačati,svedite plačanje na razumnu 
cijenu,opet izuzetak socijalno ugroženih,naravno uz provjeru statusa obitelji 
nemate dovolJno zaposlenih koji bi mogli pokriti troškove BESPLATNOG,zato ne gradite 
 karijere na promociji besplatnog ,kad svi znamo da ništa nije besplatno,sve to netko mora platit  



Osigurati dobar javni prijevoz za učenike i studente, obnova Doma zdravlja, potpore roditeljima s 
većim brojem djece, obrazovanje 

Asfaltiranje cesta povećati 

Javni prijevoz - pojačanje rasporeda vožnje gradskog autobusa, veća sveukupna izdvajanja za djecu 
i mlade, ulaganje u infrastrukturu  

Azil za životinje i asfaltiranje nogostupa pod obavezno, razne subvencije poduzetnicima ukinuti.  

Otvaranje novih vrtića smatram prioritetnim. 

Područja kulture i zdravstva-Dom zdravlja VG, traže hitna povećanja proračunskih izdvajanja. 
Rekreativni sportovi mogu pričekati. 

Proširiti škole za jednosmjensku nastavu( kasnimo za ostatkom Eu), izjednačiti dadiljama 
obrtnicama ekonomsku cijenu sa gradskim dječjim vrtićima u V.G. :) 

Sportski objekti povećanje proračuna  

Više slušanje djece, više ulagati u prometnice. 

Poštovani, potrebno izdvojiti proračunska sredstva i žurno asfaltirati nerazvrstanu cestu (po cijeloj 
dužini) na dionici od centra naselja Sasi, posjedovni list br.: 1129, k.č. br. 447, k.o. Obrezina, koja se 
pruža u dužini cca 375 m (asfaltirani dio ceste koji je već propao zbog teške mehanizacije koja tamo 
prolazi pa se nakon svake kiše stvaraju velike nakupine vode koja ne otječe), te nastavak ceste u 
dužini cca 452 m koji je makadamski i povezuje se poprečno sa servisnim putem uz Savski nasip. 
Neprihvatljivo je da na dionici koja ima više od 14 obiteljskih kuća i u kojoj živi 37 mještana u 21. 
stoljeću nemaju adekvatan pristup svojim obiteljskim kućama i uporno ih se svrstava u građane 
drugog reda. 

Potrebno je povećati proračunsko izdvajanje  za izgradnju standardne atletske staze u Gradu Velika 
Gorica 

Više za bolju medicinsku zaštitu, a manje za raznorazne udruge neizvjesne djelatnosti i trošenja 
novca. Financiranje pojedinih konkretnih projekata od šireg društvenog značaja. 

Reorganizacija nakon analize bi bila potrebnija, pa tek onda smanjivanje ili ukidanje. Ovakva anketa 
nije baš primjereno mjesto za revalorizaciju svega. 

Povećati za plinofikaciju okolnih mjesta, ukiniti postavljanje semafora i javne rasvjete. 

treba nam nova stanica za mjerenje kvalitete zraka i premještanje asfaltne baze s jezera čiče, 
zatvaranje šljunčare i uređenje okoliša jezera, izmještanje kolektora otpadnih voda zbog 
nesnosnog smrada koji se širi gradom  

1. Briga o kvaliteti zivljenja gradjana (kvaliteta vode, zraka - rjesavanje problema zagadjivaca 
okoline (izmjestanje objekata zagadjivaca dalje od grada i maseljenog podrucja, kontroliranje 
pridrzavanja propisa vezanih za brigu o zastiti okolisa i zdravlja, adekvatno postupanje i slucaju 
krsenja propisa), osigurati dostupnost zdrave hrane za nabavku/kupnju od strane gradjana). 2. 
Briga o kulturi, povijesti grada, turistickom statusu  - osim provodjenja aktivnosti  
samo forme radi (vjerojatno u svrhu opravdanja koristenja odredjenih proracunskih ili EU 
sredstava) na koje se odaziva mali broj ljudi, posebno se posvetiti aktivnostima promidzbe i 
informiranja (koje ne moraju nuzno biti skupe), koje ce rezultirati vecim odazivom ljudi iz grada i 
okolice na organizirane aktivnosti, ali i sire (temelj za dobro iskoristavanje turistickog potencijala 
cijelog Turopolja od koje bi koristi imali poduzetnici, ugostitelji, opg-ovi...3. Poticati i/ili razvijati 
prosirenje ponude usluga i dobara u VG, ne oslanjati se na blizinu Zagreba, buduci da Gorica raste 
treba se i poceti "ponasati" kao pravi europski grad , a ne spavaonica i prigradsko naselje grada 
Zagreba  

Povećati izdvajanja za napuštene životinje,naročito mačke za koje ne postoji sklonište a smanjiti ili 
ukinuti subvencije poljoprivrednicima 



Povećati proračunska izdvajanja za zaštitu okoliša, sigurnost u prometu, kulturu. Niti jedna stavka 
proračuna ne zaslužuje smanjenje proračunskih izdvajanja. 

U Domu zdravlja sufinancirati specijaliste npr pulmologa kojeg u vg nema 2 godine 

STEM treba poticati 

Povećanje novčanih sredstava za sport i sportsku infrastrukturu. 

Školstvo, predškola-povećati izdvajanja 

Medicinski centar na prvom mjestu 

Standardna atletska staza za naše vrhunske atletičare 

Povećati proračun za (1) Sprečavanje ilegalnog odlaganja otpada, (2) Materijalne uvjete u školama, 
(3) Uređenje sportskih sadržaja (npr. izgradnja atletske staze, povećanje kapaciteta sportskih 
dvorana), (4) Uređenje prometnica  

Povećanje- mjere za obitelji. 
Smanjiti ili ukinuti- mjere za ljenčarenje, dakle veća kontrola svega u što se novac ulaže 

Povećati za obrazovanje, skrb za starije, skrb za najmlađe, očuvanje kulturne baštine 

poticanje kulturnih projekata, uređenje prostora za kulturu i umjetnost (urediti ili izgraditi novi 
veliki kulturni centar za izložbe, koncerte i konferencije - grad VG nema kvart za umjetnost, 
povećati proračun u stavci - ozelenjavanje grada i okolnih naselja, potrebno je ozeleniti veliki broj 
zelenih površina, gradu nedostaju novi parkovi, drvoredi, potrebno je povećati proračun za 
izgradnju kompostane, realizacija gradske šetnice???  
smanjiti proračunska izdvajanja za nogomet  

Izgradnja bolnice za područje Velike Gorice i doma za stare i nemoćne 

Povećati Investicije i otvaranje novih radnih mjesta i Izgradnja novih vrtića. 

Definitivno uložiti u dom zdravlja kako bi on postao bolnica. Žalosno je da tako velik grad s 
okolicom mora za svaku sitnicu ići u Zagreb, a znamo koliko su zagrebačke bolnice preopterećene. 
Zatim, pitanje kvaliteta zraka s obzirom na asfaltnu bazu u Donjoj Lomnici, blizinu Jakuševca te 
naravno zračne luke Zagreb.  

Uvesti u sve četvrti optički internet i razvoj i bolji program za mlade i njihov život. 

Povećati za rekonstrukciju cesta i javne rasvjete 

Telekomunikacijska infrastruktura 

Kultura i zaštita okoliša  

Obnoviti ulice koje su u losem stanju. 
Pobrinuti se da se obnove ili sruse zapustene i napuštene kuce i zgrade. 
Osnovati tim komunalaca koji ce patrolirati po poznatim lokacijama gdje se baca otpad i oštro 
kaznjavati prekršitelje. Uz to postaviti videonadzor na najkritičnijim lokacijama  

Potrebno povećanje treba za poduzetnički inkubator i potpore za obitelji s dvoje ili više djece. 
Smanjiti proračunska izdvajanja za gradsku upravu, posebno zastupnicima u gradskoj skupštini i 
smanjenje naknade mjesnim odborima. 

Potrebno je više ulagati u kulturu, posebno mislim na najmlađe generacije - predškolski uzrast i 
osnovna škola. Predlažem više sadržaja vezanih s upoznavanjem kulturne baštine turopoljskog 
kraja, a koji bi imali edukativni karakter. Osluškujući i gledajući pojedine segmente vezane uz prije 
spomenuto stekla sam dojam da nedostaje sadržaja, tj,da ih nema dovoljno kada se radi o 
Zavičajnoj nastavi.U svom dugogodišnjem radu u djelatnosti predškolskog odgoja sve aktivnosti i 
sadržaje koje sam osmislila provjravala sam u neposrednom radu s djecom. Suradnjom s 



učiteljicama razredne nastave saznala sam da im nedostaje sadržaja za upoznavanje djece s 
zavičajem. Moj prijedlog je da se sinergijom struke pokrene projekt u tom smjeru, te sam mišljenja 
da bi spomenuta društvena igra bila iskoristiva i široj populaciji, primjerice Turističkoj 
zajednici.Također sam mišljenja da je u području kulture poželjno ulagati u očuvanje zavičajnog 
govora, posebno sada kad znamo da je zaštićen kao nematerijalna kulturna baština. U tom smjeru 
imam prijedlog, no mislim da bi o tome trebalo podrobnije popričati. Samo ću napomenuti da sam 
u tom smjeru odradila neke korake.  

Otvaranje novih radnih mjesta, izgradnja vrtića, ulaganje u centar grada, autobusni kolodvor, 
stočni sajam (tržnica). 

Povećati izdavanja za kuĺturu 

Smatram da treba više odvajati za sport mladih talentiranih  i stare da se više krecu nekih 
besplatnih vježba na  otvorenom  fala bogu imamo prekrasne parkove i šume (staza za bicikle i 
pješake do vukomeričkih gorica,lp 

Zaštita voda treba povečati 

Povećati izdavanja za stipendije i općenito izdavanja za odgoj i obrazovanje (vrtići, škole), smanjiti 
izdavanja za reprezentaciju, ukinuti službene automobile  racionalizirati broj zaposlenih u gradskoj 
upravi 

Infrastruktura naselja - povećati 

Dom zdravlja treba dovesti na pristojnu razinu u pogledu kadrova i infrastrukture. Manjak 
pedijatara koji se stvara treba shvatiti ozbiljno. Grad treba poticati obrtništvo i poduzetništvo (sv. 
Nedelja kao primjer). Inače ćemo svi raditi u trgovačkim lancima. Stanogradnja u Gorici cvate. 
Treba stvoriti poticaje za naseljavanje okolnih mjesta jer je priljev ljudi prilično velik. 

Povećanje: poljoprivreda, nabavka rabljene opreme i mehanizacije. Potpora institucionalnoj nabavi 
hrane, s naglaskom na ekološku proizvodnju. "Dati" nešto općinama koje su nepravedno 
izostavljene aglomeracijom, možda uređenje pješačkih staza uz glavne prometnice. 
Sport je bitno poduprijeti, ali ne vrhunski i profesionalni sport. Sportske aktivnosti djece treba jače 
poduprijeti: plivanje, Krav maga, nogomet ... možda kroz subvencioniranje amaterskih klubova 

Čist zrak,  uređene prometnice  i otvaranje novih radnih mjesta je osnova za razvoj našeg Grada. 
Tada će  potreba za potporama i pomoćima biti manja, a možda se otvori neki shopping centar koji 
nudi nešto više osim namirnica za golo preživljavanje. Građanima uređenje Doma zdravlja nije 
prioritet. Da je u osoblju problem govori činjenica da bolesnim građanima dugotrajno stajanje po 
hodnicima nije toliko teško, koliko površan odnos prema pacijentima i totalno nepoštivanje radnog 
vremena  većeg broja liječnika. 

Treba povećati proračunska izdvanja za izgradnju novih vrtića.. 

Povećati sve subvencije i potpore 

Povećati proračun za rješavanje zdravstvene skrbi (da se ne mora ići u Zagreb po bolnicama i čekati 
godinu dana po listama čekanja). Voljela bih u prvi plan staviti poticanje razvoja različitih 
potencijala djece i njihovih talenata kako bi naša djeca izrasla u zdrave, sposobne, poduzetne, 
kreativne, inovativne, dobre i pametne ljude. Svakako bih istaknula obnovu Glazbene škole. Voljela 
bih kad bi se u Gorici više ulagalo u dječja igrališta i sportske sadržaje otvorene za javnost - igrališta 
i zelenih parkova jako nedostaje na području novog Kurilovca (niknule su brojne zgrade gdje su 
stanove kupile obitelji s malom djecom) pa bih svakako apelirala da se gradska zemljišta upotrijebe 
u tu svrhu... npr. zemljište između crkve i OŠ Hribar napraviti ograđeno igralište za manju djecu ili 
nešto poput skate parka kakav je napravljen u Rakarju što je zapravo nama u Kurilovcu dosta 
daleko za pustiti manju djecu same. Također valjalo bi obnoviti igralište u sklopu škole Hribar jer je 
jako zapušteno - krenuti od rasvjete kako bi djeca iza 18 h mogla koristiti terene i u slobodno 
vrijeme, a time bi se potaknulo i pokretanje različitih sportskih aktivnosti i turnira što bi također 
doprinijelo kvalitetnijem druženju građana. Općenito sam mišljenja da smo predivan grad u kojeg 



bi Zagrepčani i drugi trebali dolaziti, a ne da mi samo idemo u Zagreb u potrazi za dobrim 
sadržajima.  

Grad ne treba pomagati poduzetnicima i poljoprivrednicima na način da dijeli poticaje već treba 
omogućiti bolje uvjete za njihov rad, omogućiti im lakše poslovanje (npr. lakše izdavanje 
građevinskih dozvola, ubrzanje procedura zbog kojih gube vrijeme), smanjiti namete tamo gdje je 
to moguće te poticati razvoj poduzetništva u dijelovima grada gdje ono nije dovoljno razvijeno 
(ruralni dio Velike Gorice - smanjiti ili potpuno ukinuti komunalnu naknadu i ostale naknade za 
prvih par godina poslovanja). Potpuno otvoriti podatke o radu gradske uprave i gradskom 
proračunu. Slično kao i https://aktivnosti.zagreb.hr/ potpuno i otvoreno obavještavati javnost što 
se sve radi po gradskim četvrtima i mjesnim odborima, što je planirano i što je utrošeno.  

Povećati ulaganja u komunalnu infrastrukturu. 

 

 

  



5. Navedite dodatne prijedloge i napomene vezane uz Proračun Grada Velike Gorice za 2022. 

godinu koji nisu obuhvaćeni prethodnim pitanjima. 

Odgovore, odnosno prijedloge građana donosimo kronološkim redom kako su poslani. 

 

Obnoviti školu u Dubrancu i porušene kuće. 

Asfaltiranje nogostupa u ulici Alojzija Stepinca 

Izgradnja većeg parka (po uzoru na park Doktora Franje Tuđmana) sa ugostiteljsko i sportsko 
rekreativnim sadržajem (street workout, nogometno/košarkaško igralište, park za djecu, kvartovski 
kafić, slastičarnica) u Novom Kuriliovcu ili okolici s obzirom na veliki broj novo doseljenih stanovnika i 
potrebe za takvih sadržajem 

Povećati broj atraktivnih i inovativnih turističkih sadržaja/objekata/lokacija/događanja 

Spajanje ulice Andrije Kačića Miošiča na obilaznicu. 

Povećati izdvajanja za ekologiju i zaštitu okoliša od devastacije interesnih skupina. Velika Gorica  se širi 
neplanirano zbog interesnih skupina a ne kvalitete življenja građana i trenutno izgleda grad noćne 
more. Prije svega treba zabraniti izgradnju zgrada na područjima gdje se nalaze obiteljske kuće. Ulice, 
ceste i ostalo je katastrofa, a od količine automobila koja bruje po VG više se ne može niti normalno  
hodati, parkiraju se umjesto u dvorišta na ulice, na nogostupe itd. Uglavnom razvoj tkz. grada je užas, 
sve manje zelenila sve više betona i rupa, zrak katastrofa. Nekad je VG bio kvalitetan gradić, a sada 
izgleda kao kanta za smeće jer polja i livade uz zaobilaznicu su pune smeća da ti se gadi izaći prošetati, 
svugdje gdje se okreneš samo automobili i rupe na ceste, na žalost to je VG danas. Žalosno. 

Izgradnja područne škole Dubranec! 

Udruge građana pravednija raspodjela 

Igralište i edukacijske radionice kako za male tako i za velike bar za Gornju Lomnicu.. volonterske 
programe za djecu za uključivanje u zaštitu okoliša (npr. Sadnja drveća gradski vrtovi gdje bi svojim 
radom pridonijeli pomoć starijim stanovnicima ) pomoć starim i samim svatko u svom selu ( razgovor i 
manji fizički poslovi )  

Organizirani školski prijevoz za svu djecu koja iako mimo zakona imaju manje od 3 kilometra do škole 
ali put do škole je u derutnom i nesigurnom stanju, primjer nadvožnjaku u Sasima, školski autobus 
tamo stoji ali ne smije pokupiti djecu????? 

Uređenje jezera  

Povećat broj polazaka zetove linije vg zg 

Ne tiče se direktno proračuna ali treba više uložiti u urbanizam i planiranje grada. Trenutno ima dosta 
potencijalnih zelenih površina koje bi mogle izrasti u super kvartove. Ali gradnja u Velikoj Gorici se 
svodi na izgradnju shopping centra ili izgradnju bezličnih zgradica koje niču kao gljive po gradu a 
zapravo su copy-paste istog projekta. Stvarno se zapitaš kad ideš različitim dijelovima grada i viđaš iste 
zgrade. Jer su većinom rađene od istog investitora po šablonskom projektu. 

Dodatni prijedlog je za postavljanje kamera tamo gdje su odlaganja divljeg otpada...kako bi se 
sankcionirali ti koji to i bacaju uokolo.. 

Za djecu sa posebnim potrebama napraviti centar  za ranu intervenciju koji već godinama stoji 

nedovršenu u dvorištu centra za odgoj i obrazovanje Velika Gorica KADRA, TERAPEUTA ima potrebno 

je završiti zgradu da djeca sa teškoćama što prije krenu na terapije. U dječjem vrtiću Žirek  SVAČIĆEVA 

ULICA jedna skupina je ukinuta za djecu sa posebnim potrebama, a novac je grad povukao od EU 

fondova da napravi vrtić za djecu sa posebnim potrebama u koji sada ide više redovne djece nego 

djece sa poteškoćama u razvoju. Nažalost takve je djece sve više, a ne manje. RAD LOGOPEDA 



UNUTAR GRUPE ZA DJECU SA POSEBNIM POTREBAMA je također problem. Kada vam gospođa veli ali 

ja ih imam 100 i nešto na 3 objekta znači da ne može ispuniti aktivnosti koje su potrebne našoj djeci, 

pa ako se može zaposliti još jedan LOGOPED bilo bi izvrsno. 

Obnova i uređenje igrališta, njegovo proširenje te postavljanje zaštitne ograde na igralište na križanju 
Ulice Andrije Kačića Miošića i Slavka Kolara 

Sportska dvorana za kategorije kadeta i juniora(kosarka) 

Vise parkova, setnica, drveca, zelenila… 
 
Prostor oko sajma je sramota za Veliku Goricu. 
Smece, prasina, neadekvatni parking. 

Uređenje sportsko rekreacijske zone na otvorenom za građane po uzoru na inicijativu uređenja šetnice 
na potezu starog potoka Lomnice u Kurilovcu 

Asfaltiranje desne prometne trake u Svačićevoj ulici kod Mandekove roze zgrade, uređnje betonskog 

igrališta (golovi), uređenje šetnica 

Sve je obuhvaćeno 

Trebalo bi nakon više godina i završiti tj.asfaltirati ulicu u kojoj i živim (ul.Hrv.narodnog kotarskog 

odbora- Fiketi-Šiljakovina a ne da si uništavamo i aute i cipele kao i omogućiti rasvjetu od početka ulice 

tj.na autobusnoj stanici do sredine ulice. To sam naveo jer živim tu i to mi je bitno. 

Uređenje Horvatove ulice koja je u komi - nogostupi jer je jako prometna a bojimo se za djecu kad idu 

u skolu a I za sve pjesake koji tim putem idu do Konzuma u Kuriloveckoj. A i vozaci voze utrke - znaci 

obvezne uspornike i vecu kontrolu brzine. 

Treba izgraditi atletsku stazu dostupnu građanima i klubovima 

Vise sadrzaja za djecu, opcenito događanja u gradu. 

Postavljanje nogostupa u Šćitarjevu, postavljanje oznake zabrane za pse po travnjacima 

Napomena:Velika gorica nije samo grad i dva okolna mjesta. Samo par km dalje od grada postoje 
naselja u koja se doselilo puno ljudi nakon potresa a nemamo im za ponuditi ništa. Neki nemaju 
osnovne institucije a o vodi i prometnicama već pišemo knjige. I to su problemi na koje su ukazivali MO 
- i još 1995.g. 

Bolja skrb i novcana potpora za nemocne, radno nesposobne gradane, te za samohrane majke 

Bilo bi odlično kada bi se na neki način popravilo stanje u srednjoj strukovnoj školi u Velikoj Gorici, da 
ljudi više na to ne gledaju kao na sramotu i nešto što se upisuje tek toliko da se završi srednju školu. 
Naravno da grad u ovoj priči ima najmanju ulogu i mogućnosti za utjecati na to, ali s obzirom na dobru 
suradnju županije i grada možda bi se nešto moglo poduzeti da se uvede neka vrsta mini reforme u toj 
školi ili makar neki oblik PR kampanje koja će probuditi svijest o važnosti struke te promijeniti 
percepciju ljudi koja je trenutno poražavajuća kada je u pitanju strukovna srednja u Velikoj Gorici. Na 
kraju krajeva svi ćemo profitirati od toga ako nam u gradu budu od mladih nogu stasali strukovni 
stručnjaci. 

Prijedlog za izgradnju športskog rekreativnog centra Jagodno. 

Bilo bi lijepo da naš grad ima atletski stadion ili barem 4 atletske staze. 

Provesti pilot projekte po svim zgradama gdje je Brunata ugrađivala razdjeljnike.  

"Obilježavanje poprečnih oznaka na kolniku u naselju Lukavec".  



Završiti vatrogasne domove u izgradnji 

Širenje optičkog interneta (optički kablovi) 

Asfalitiranje prometnica...većina cesta u centru grada je puna rupa i oštećena 
Izgradnja vanjskih sportskih igrališta - multifunkcionalnih 
Izgradnja montažnih sportskih dvorana 
Izgradnja pješačkih kolnika i obnova sadašnjih  

Aglomeracija Mala Buna,Šiljakovina,Velika Buna,izgradnja nogostupa u Vukomeričkoj ulici u Maloj Buni 
(glavna ulica ima)zbog velikog broja djece(tražili nekoliko puta ali ništa) 

Trenutno moja najveća želja je da se ostvari plan da imamo bolji javni prijevoz. Konkretno, moja kći ide 
u Gimnaziju V. Gorica. Putovati do škole preko Zagreba je pravo mučenje. Nama treba nekoliko puta 
na dan da imamo povezanost sa V. Mlakom ako ništa drugo. Žalosno je da smo Općina V. G. a bolju 
povezanost imamo sa Zagrebom.  

Po meni maknuti dom zdravlja sa postojeceg mjesta(idealno po meni rjesenje je bivsi Velkom) da se 
rastereti taj dio gorice. 
Rijesiti pitanje glavnog kolodvora(sramota za toliki grad da nema pristojan glavni kolodovor) 
I rijesiti prometnice kroz grad...zgrade se rade na svakom cosku a prometnice se ne diraju i za koju 
godinu ce nastati kaos u gradu zbog toga sto prometnice nece moci "gutati" toliki priljev automobila. 

javna rasvjeta  

Svakako ,dodatni prijedlog a koji se ne odnosi na mrtve u Kušancu su živi u Kušancu, dodatna ulaganja 
svakako u komunalne aktivnosti i akcije u Kušancu, optički internet, fekalna odvodnja, obnova asfalta i 
zelenog pojasa u Kušancu, komunalno unaprijediti stanje u Kušancu ,sad i odmah. 

Više sportskih aktivnosti za građane. Veća raznovrsnost istih. 

Rekonstrukcija/zamjena dotrajalih vodovodnih cijevi u samom Gradu (Zagrebačka, Ljudevita 
Posavskog, Matice Hrvatske, Pjesničko naselje, Bratstvo) i zamjena magistralnog cjevovoda 
"Turopoljski prsten" (Kuče, Rakitovec, Buševec,Mraclin, Okuje, Kusanec), izgradnja oborinske 
(Bratstvo, Podbrežnica), izgradnja kombiniranih igrališta (Podbrežnica), tržnica, autobusni kolodvor 

Dom umirovljenika - naručiti projekt i pokušati dobiti novce nadležnog ministarstva. 

Ukoliko se plaća GSG svaki mjesec. Zašto je nametnuto da se mora plaćati spomenička renta? A sve ide 
u GSG. 

Visoka Zastitna ograda između  obilaznice i p Pump tracka (svaki dan tamo prolazim i vecinom su djeca 
od 7 do 15 godina a promet je vrlo brz a klinci ko klinci u hordama prelaze na crveno ako nema autiju) 
mala investicija ali vjerujem da samo sreca do sada je posluzila...Inače Pump track je pun pogodak 

Obnova i održavanje parkova, dječjih parkića i betonskih igrališta. Izgradnja biciklističke staze do 
Vukovine i Male Bune. 

Modernizacija sportske infrastrukture 

Internetske mreža 

Bolja hitna pomoć. Sama mogućnost da imamo normalni hitni prijem a ne da moramo za svaku sitnicu 
u ZG 

Nemam dodatnih prijedloga 

Polivalentno sportsko igraliste u Podbreznici 

Invalidi su ljudi kao i svi drugi,a najmanje se odvaja za njih. Mislim da bi bilo dobro da se kupi robot za 
neurorehanilitaciju koji bi uvelike pomogao u rehabilitaciji istih.Jer od svojih 1500kn invalidnine teško 
da imaju za bilo što.Mislim da to nije puno novaca a njima velika šansa za oporavak.Mislim da bi 
trebalo razgovarati o tome kao što je i obećano ali.........Lijep pozdrav! 

Izgradnja sportskih balona kako bi se svim sportskim klubovima osigurao dovoljan broj termina za 
realizaciju treninga svih dobnih skupina.  



Rekonstrukcija dijela Kurilovečke ulice od Tesline do Josipovićeve ulice i Jelačićeve ulice. 

Urediti jezero Čiče i ostala jezera, okoliš, u korist turizma, sporta i rekreacije, te priređivati sportske 
manifestacije, ugostiti sportaše i pratnju, te gledatelje, smjestiti ih , nahraniti i napojiti - to donosi 
novac u Proračun !  
Povući sredstva iz europskih fondova!!!!! 

Vise igralista. Bilo bi dobro ako bi se icem kvalitetno posvetilo dodatna nabrajanja mimo gore 
navedenih nisu potrebna.  

Izgradnja bolnice u vg 

Opet i opet sanacija prometnica u minimalno izvorno stanje prije početka anglomeracije, jer u 
suprotnom bolje da projekt anglomeracije nikada nije niti započet.  

Omogučiti djeci bavljenje sportom, bolja financijska raspodjela među sport.klubovima/kategorijama, a 
ne samo podilaženje onima u 1.ligi  kvalitetniji javni peijevoz.... 

Energetska obnova zgrada, toplana, smanjenje cijena grijanja. 

Javni prijevoz 

Ukinuti financiranje prvoligaških klubova. 

Plinovod 

Podržavam projekt izgradnje nove škole i vrtića u Mraclinu i smatram to prioritetom uz završetak 
projekta Aglomeracije.  

U parkove za djecu postaviti komunikacijske ploče 

Smanjiti novčana sredstva za javna poduzeća i povećati sredstva za nove investicije u korist građana. 

Poboljšati prijevoz iz okolnih sela prema Velikoj Gorici... 

Povecati ulaganja u turisticku ponudu ili druge projekte koji ce puniti gradski proracun. 

Povećanje broja komunalnih redara i stimuliranje istih da rade svoj posao. 

 Javna rasvjeta, javnodostupna online općina 

Smanjiti birokraciju i uvesti sve online 

Izgradnja atletske staze 

Smanjite cijene vrtića, to je previše  

Naselje Bratstvo - katastrofalno stanje ulica i problem odvodnje oborinskih voda na pojedinim 
dijelovima. Nakon 50tak godina od izgradnje, vrijeme je da i ovo naselje dođe na red prilikom 
planiranja sredstava za rješavanje navedenih problema.  

Badave bilo kakav komentar jer na žalost nema kompetentnih ljudi na radnim mjestima za koje su 
određeni. Aglomeracija: Od par mjeseci koliko su kod nas u Buševcu nisam vidio kontrole nad 
izvođačem a osobno vidim da će biti velikih problema nakon priključenja gdje će opet spaštati građani. 

Hitna medicina Velike Gorice 

Bolnica bi nam dobro došla 

Nakon Aglomeracije, nova suvremena zgrada škole i vrtića su prioritet u Mraclinu. 

Izgradnja nogostupa Novo Čiče-Jagodno zbog učenika pješaka što prije 

Bolje trgovine i pekara u selima 



Smanjiti subvencije lovackim drustvima 

Otvaranje više vrtića i radnih mjesta. 

Uređenje dječjih parkova (ograđivanje svakog pojedinog parka u vg) nove sprave za igranje jer su ove 
stare i opasne za igru i zivot djece, ne popravljanje cijele konstrukcije sa jedbom novom letvom ili 
gredom, vec kompletno nova konstrukcija jer je sve trulo i klimavo, samo sto se be raspadne..u 
svakom parkicu svako malo jedno te ista sprava "zatvorena" jer nije sigurna za igru..davno je VG 
prestao biti grad prijatelj djece.. 
Jasno označavanje povrsina koje su namijenjene psima, na kojima oni mogu trcati, kakati itd. A na 
kojima je zsbranjeno da uopce bude pas.. 

Izgradnja nogostupa V. Gorica  Staro Čiče 

Veći nadzor i kontrola nad radom djelatnika GVG, VG Komunalac, VG Čistoća, VG Vodopskrba 

Izgradnja nove glazbene škole  

Izgradnja više Kružnih tokova u gradu za poboljšanje prometa 

Vece roditeljske naknade za prvo djete posto se mladi jako tesko odlucuju na tak iskorak jer je sva 
placa odlazi na vodu struju koja je ionako pre skupa 

Ruralna područja su totalno zapuštena. 

Potpore OPG-ovima s više djece koji teže radu i ostanku na selu. 

Uvesti status majke odgajateljice za obitelji s 4 ili 5 ili više djece 

Indirektna molba: Ravnomjerno i racionalno ulagati u sva naselja Velike Gorice, odnosno ne praviti 
razlike i privilegirati neka. Svi mi plaćamo doprinose Gradu - svi smo mi Velika Gorica.  

Zaprašivanje komaraca  

Nogostupi , javna rasvjeta..... 

U suradnji s HŽ-om urediti prilaze, parkinge i sami željeznički kolodvor koji bi trebao biti bitna točka 
svakodnevnog prijevoza putnika na relaciji VG-ZG 

Obnova cesta i parkirališta oko Doma Zdravlja 

Izrada nogostupa u mjestu Šćitarjevo, izgradnja dječjeg parka u mjestu Šćitarjevo 

Poraditi na dodatnim sadržajima u našem glavnom parku dr F. Tuđmana. Proširiti ugostiteljsku ponudu 
u njima da grad stvarno ne bi bio grad "spavaonica"  

Zapošljavanje i pomoć kod prevoza djeci invalida do centra 

Problem jezera Čiče i stvaranje mjesto za kupanje kao što je nekada bilo 

Skateparkovi, sportske dvorane i igrališta. 

Djeca su budućnost 

Stalna pomoc roditeljima s vise dijece u svrhu demografske mjere 

Smatram kako na području Galženice nema dovoljno parkirnih mjesta, a ima potencijala i mogućnost 
da se postojeći parkinzi prošire.   

Potrebno je više se usmjeriti na projekte koji su od izravnog javnog interesa i doprinose poboljšanju 
kvalitete života stanovnika Velike Gorice - uređenje i održavanje postojećih javnih prostora, stvaranje 
novih kvalitetnih javnih prostora uz buduću stambenu ili javnu izgradnju. Isto tako potrebno je 
osigurati nastavak ugovora sa ZET-om (linije međugradskog prijevoza) s obzirom na to da velika većina 
stanovništva ovisi o javnom prijevozu na relaciji Velika Gorica - Zagreb svakodnevno.  



Uređenje kolodvora, više nogostupa u okolnim podrucjima poput Novog Čiča i Jagodnog.  

Optički internet na cijelom području grada 

Subvencije za povecanje turizma, osigurati jedan dio besplatnih komunalija, zemljista i sl. za 
investitore. Transparetan i stalan uvid u proracun i na sta se trosi novac, te stalna komunikacija i 
sudjelovanje gradana, te poticanje mladih na veci angazman. Rjesiti tromu birokraciju, i odmah 
sankcionirati one koji rade za svoj interes, a ne interes Grada. 

Uvodjenje autobusne linije Gradici-VG kako bi ako ne odrasli, bar djeca mogli na treninge u VG i sl. 

Rješenje grijanje putem toplane, izgradnja staračkog doma, parking u Teslinoj ulici, ugradnja 
vodomjera u stanove, azil za napuštene životinje, izgradnja igrališta po uzoru na igralište u Podbrežnici  

Saniranje i uređenje jezera Čiče 

Igralista po naseljima-sagraditi,urediti postojeće..npr.naselje Podbrežnica 

Javni prijevoz kroz grad koji bi omogućio građanima korištenje željeznice, uređenje jezera Čiče za 
kupanje i ostale vidove rekreacije uz jezero uključujući otvaranje i uređenje ugostiteljskog objekta  

Ljekarne u mjestima koja nemaju 

Smanjiti broj zaposlenika Gradske uprave!! 

Izgradnja kulturne ustanove koja bi obuhvatila potrebe POUVG, Gradske knjižnice i Umjetničke škole 
Franje Lučića. V.Gorica to zaslužuje. 

Više parkova,šetnice, drvoredi, igrališta, urediti čiče,  

Veća sigurnost u prometu i edukacija vozača. 
Češće kontrole brzine vozila. 
Staviti u upotrebu kamere koje su postavljene po gradu. 
Kontrola ilegalnog parkiranja - prvo edukacija onda kažnjavanje. 
Renoviranje Doma Zdravlja. 
Akcije čišćenja obilaznice, Čića itd... 
Uredjenje Čiča 

Pomoć socijalnim ustanovama(centri za socijalnu skrb,ustanove za zbrinjavanje djece bez adekvatne 
roditeljskeskrbi, centru za odgoj i obrazovanje)  

Otvaranje restorana, mjesta za druzenje, tramvaj 

Potpore za obitelji s puno djece  

Asvaltirati ulicu Jurjevski hrat jer je sramota kako izgleda 

Pod hitno riješiti problem gradske Tržnice i autobusnog kolodvora u Vel.Gorici, 
započeti izgradnju Doma za starije i nemoćne, ograničenje prometa u centru Grada 

Puno toga treba izmjeniti npr. u vrtićima vezano za cijene i zbog samog covida i čestih samoizolacija. 
Takoder i za velikogoričku hitnu treba poduzet odredene korake u unapradenju i rada i ponasanja.. 

Obnoviti vrticki objekt u Koprivnickoj 

Uvesti češće ZET autobusne linije za Zagreb - Cerovski Vrh ili barem izmijeniti vozni red koji je na snazi 
još od 70. tih godina i više nije u skladu s potrebama stanovnika pa samim time nije niti rentabilan (bus 
vozi ujutro oko 4.30, 5.30 i onda ništa do 12, a ljudi rade te škole i fakulteti započinju između 8 i 9 sati.) 
htjeli mi to ili ne, ali Vukomeričke gorice su udaljene svega 20-ak km od Glavnog grada, većina ljudi 
gravitira njemu i stvarno je apsurdno da je prometna povezanost javnim prijevozom loša. Osim toga, 
nedjeljom autobus ne vozi, a ovo je vikendaški kraj. Ukoliko želimo razvijati ruralni turizam i razvoj 
ovog kraja, prometna povezanost je ključna.  

Asfaltirati ceste u kokotovom naselju 



Potrebno je dodatno prometno osigurati mjesta kretanja djece i učenika na putu za školu. 

Bilo bi lijepo vidjeti prijedlog proračuna (isprike ako negdje postoji!) da se može dobiti detaljniji uvid u 
raspodjelu gradskih sredstava.  

Obnova škola i gradnja primjerenog gradskog bazena  

Organizirati pomoć i druženje  umirovljenicima neki prostor za okupljanje u centru grada V. Gorice 

Konačno da se krene centar grada uređivat konačno. 

Cijeli svijet je zabrinut za klimatske promijene pa bi i Gorica trebala slijediti taj primjer, zabraniti 
jednokratnu plastiku, slamke u kaficima... uciti ljude o minimalizmu i kruznoj ekonomiji, sve 
manifestacije bi trebale stvarati sto manje otpada posebno plasticnog, u advent uvrstiti veganske 
opcije... 

Grad gorica daje novcanu pomoc ljudima s 4 ili vise dijece ja mislim da bi to trebalo promjeniti jel i mi s 
troje dijece trebamo nekad neki vjetar u leda 

Pitanje revidiranje prometnice u Markusevcu turopoljskom, nogostup u naselju. Znam da ja osobno 
pišem 3 godine i to je mrtvo slovo na papiru. Pitanje dječjih parkica, kao naselje s prirodnim prirastom 
u županiji, parkic koji se nalazi kod nas je blago rečeno ruglo i toalet za mačke.  

Izgraditi multifunkcionalnu sportsku dvoranu jer djeci u dvoranskim sportovima nedostaje termina za 
treniranje i igranje utakmiva 

Rodilište 

Obnova vile Bedeković u Donjoj Lomnici 

Kanalizacija za cijelo naselje, 1/3 nije obuhvaćena sadašnjom izgradnjom. Zašto ??? 

Zalosno da Gorica kao sesti grad po velicini nema niti jedan drzavni-gradski DOM ZA STARIJE. A toliko 
je prostora -zgrada na pr. Bivsi Velkom a sigurno ima jos lokacija bivsa Opcina kraj Muzeja Turopolje i 
dr za koje ja neznam a u vlasnistvu grada V G . Zatim jako fali Deponij za odjecu i obucu koji bi u 
suradnji s Tvrtkama za recikliranje koordinirao a ne da ta odjeca odlazi nezbrinuta u smece. To je lose 
gospodarenje otpadom iako imamo RECIKLAZNO DVORISTE. VJEROVATNO IMA JOS PROBLEMA NA 
KOJE CE UKAZATI NETKO DRUGI. U nadi da ce netko barem procitati moje prijedloge i da nisam uzalud 
utrosila vrijeme.... 

Konačno bi se trebale ukinuti sve potpore za poljoprivredu jer smo uvidjeli da od njih nema koristi 
,osim ubiranja državnog novca kojim se kupuju stanovi i slično.Omogućite pravim proizvođačima 
adekvatan prostor za otvaranje seljačke tržnice gdje če se kupovati direktno od proizvođača i na taj 
način potičite proizvodnju. 
 

Već niz godina nisam uočila u Proračunu Grada VG izdvajanja za otkup zemljišta od građana, a u  svrhu 
otvaranja  novih ulica. 

Neka svi parkići budu u jednakom stanju , poticati aktivnosti unutar škola. 

Izgradnja atletske staze 

Izgradnja standardne atletske staze u gradu Velika Gorica. 

Autobusni kolodvor i tržni centar. 

Na dionici od centra naselja Sasi prema Savskom nasipu jako puno je biciklista, šetača pasa, roditelja s 
malom djecom a kako je nerazvrstana cesta djelomično makadamska potrebno je za istu osigurati 
sredstva te izgraditi biciklističke i pješačke staze koje će svim dionicima u prometu omogućiti 
nesmetano kretanje. 

Uređenje škoskih dvorišta (škola E.Kvaternika nema košare za otpad, mreže na golovima, žicu iza 
golova i sl), rasvjeta nekih dijelova (npr pristup NK Gorica je u potpunom mraku) 



Aktivnosti za djecu i mlade trebaju veću potporu 

Izgradnja atletske staze. 
Reguliranje biciklističke staze u gradu (smjer iz Zagreba, opasnost po život za bicikliste jer svi sudionici 
prometa gledaju desno, a bicikli dolaze s lijeve strane). 
Park za pse - samo je jedan u cijelom gradu. 
Velkom? Jel treba nešto više od upitnika? 
Kažnjavanje bacanja otpada ispred reciklažnog dvorišta (svaki vikend-postavite kameru, snimite 
registraciju-kazna-problem riješen za dva tjedna) 
Javni prijevoz u gradu, što je to? Šesti grad po veličini, nikakva povezanost kvartova:( 

Organiziranje gospodarskog sajma radi prezentacije lokalnih poduzetnika. Organizacija pomoći za 
starije osobe koje nemaju privilegiju korištenja Domova za starije i nemoćne u smislu dostave hrane, 
lijekova, čišćenja.... Izgradnja Doma za starije i nemoćne, korištenje EU fonda 

Atletski klubovi zaslužuju pravu atletsku stazu. Građani zaslužuje pravu web stranicu grada. Grad 
nužno treba poboljšati komunikaciju s građanima putem svih kanala i interno s GČ i MO.  

Prijedlog za punjenje proračuna: kontrola pražnjenja provatnih septičkih, kažnjavanje onih koji nemaju 
potvrdu da je pražnjenje odrađeno na za to predviđenom mjestu od strane osobe koja ima dozvolu za 
obavkjanje te djelatnosti. 

Prijevoz 

Treba nam nova stanica za mjerenje kvalitete zraka i premještanje asfaltne baze s jezera čiče, 
zatvaranje šljunčare i uređenje okoliša jezera, izmještanje kolektora otpadnih voda zbog nesnosnog 
smrada koji se širi gradom  

1. Premještanje kolektora otpadnih voda zbog smrada koji se svakodnevno siri juznim podrucjem 
grada 
2. Uredjenje jezera Cice + zatvaranje sljuncare i izmjestanje asfaltne baze na jezeru  
3. Plansko gradjenje i uredjivanje grada (zabrana gradnje zgrada na premalim povrsinama, planirana 
sadnja drveca i biljaka, smisleno uredjenje zelinih zona u gradu, smisleno formiranje pravog i 
funkcionalnog centra grada (VG zaista nema mjesto koje se moze zvati centrom) 
4. Grad prijatelj djece - nije sve u besplatnim vrticima, udzbenicima, novcanim potporama ...nista od 
toga vecinom nije neopgodno ljudima koji imaju djecu (ne odnosi se na obitelji iznimno loseg 
imovinskog statusa), potrebne su aktivnosti temeljemmkojih se i dobiva status grada prijatelka djece ‐ 
sustavno ulaganje u odrastanje djece, izgradnju lokalne zajednice i sredine ugodne za život 

Osnivanje određene službe koja bi kontrolirala osobe kojima dajete poticaje za domaće 
životinje(konje,krave,ovce ,koze i sl.)koje pojedinci drže u što većem broju upravo radi poticaja a te 
životinje žive u strašnim uvjetima,bez hrane i vode ,zlostavljane i mučene,ubijane bez povoda i 
razloga... 

Javni uvid u proračun. 

Obnova stare kuće kraj društvenog doma u Lomnici 

Grad Velika Gorica uz kojeg se veže epitet " Grad sporta " i kao sjedište zagrebačke županije nema 
standardnu atletsku stazu , a postojećim tartani su u derutnom stanju. Dakle pod hitno uvrstiti u 
program financiranje i izgradnja standardne atletske staze jer u dva kluba koji egzistiraju u Velikoj 
Gorici imate trinaest državnih prvaka , koji svoja vrhunska dostignuća postižu na gostujućim atletskim 
terenima . Stazu su uspjeli napraviti gradovi koji nemaju takve klubove i atletičare a to su : Sisak. 
Karlovac. , Knin  i dr. 

Uređenje jezera Čiče i sanacija tržnog centra 

Vise parkova, šetnica, a bilo bi lijepo da se i Ul. Andrije Kacica Miosica dovrsi tj. da se naprave 
nogostupi i postave lezeci policajci jer se ljudi voze kao ludjaci po cesti, a djeca tuda idu pjesice u skolu 

Poticaji za već kupljene stanove mladih obitelji koji nisu mogli ući u program APN-a! 



Obnova Vile Bedeković pokraj Društvenog doma koja ne samo da nagrđuje park ispred Društvenog 
doma već joj prijeti urušavanje i postaje opasna za mlade koji se okupljaju u navedenom parku 

Definitivno javni WC na kolodvoru! Što vrijedi ulaganje u turizam grada Velike Gorice kada nemamo 
niti javni WC.  V. Gorica je grad koji nažalost ne zadržava turiste, samo prolaze kroz grad. Omogućiti 
osnovne uvjete kako bi se turisti, ali i mještani VG okolice više zadržali u gradu.  

izgradnja biciklističkih staza iz okolnih mjesta do centra grada 

Optička mreža u naseljima Rakarje i okolno. 

Obnova drvene kuće u dvorištu DVD-a Donja Lomnica 

Pokrenuti projekt bolnice u VG 

Potrebno je smanjenje prireza na 10%, pa na niže. Smanjenje broja zaposlenika gradske uprave i 
ulaganje za porast nataliteta, kroz potpore za obitelji sa dvoje i više djece. Razvijanje programa u 
školama koji će podučavati djecu važnosti tradiciji, domoljublju i krščanstvu. 

Mislim, tj, znam da jedna od vrlo bitnih stavki ekologija uz koju je usko vezano to što se upravo radi u 
našem Donjem Turopolju - kanalizacija. 

Autobusni kolodvor, izgradnja sajma, uređenje centra grada. 

Obnoviti vilu Bedekovic pored drustvenog doma 

Prilikom izvođenja radova na komunalnoj infrastrukturi hitno vratiti sve u prvobitno stanje, a ne da 
pod prozorima zgrade raste ambrozija nakon izvođenja radova 2020 (pr. stambena zgrada Zagrebačka 
122-128) 

Smatram za ovako veliki grad treba izgraditi standardne atletske staze i naravno pratece objekte. Hvala  
lp 

Uređenje drvene kuće u dvorištu društvenog doma u Donjoj Lomnici. 

Sanacija drvene kuće kod Vatrogasnog doma Donja Lomnica i stavljanje iste u upotrebu. Ovakva.je 
opasna za djecu. 

Scitarjevo je u usporedbi sa okolnim selima Velike Gorice (Gradići, Lomnica, Lukavec) u poprilično 
losijem stanju. Npr. cijelom duljinom sela nema nikakvog nogostupa, a selo ima školu! Mislim da je to 
nekakav KRAJNJI minimum infrastrukture koji bi se trebao osigurati građanima u 2022 godini.  

Asfaltiranje dijela ulice Augusta Šenoe  koji nema nogostup, rubnjake niti alsfalt. Od asfalta koji su 
građani financirali samo doprinosom prije 40 godine nije ostalo gotovo ništa. Pristup kućama je moguć 
u čizmama , djecu treba prenijeti preko vode kad idu u školu, kao u nekoj najudaljenijoj zabiti. Dio ove 
ulice je asfaltiran nekoliko puta, dok u drugom dijelu, valjda,  stanuju građani drugog reda.   Uz smrad 
iz zraka i tisuće komaraca život u ovoj ulici nije dostojan života u lijepom gradu Velika Gorica. 

Kurilovcu kronično nedostaju dječja igrališta i sadržaji za djecu, cijela ta strana Gorice nema takvih 
sadržaja (npr.Rakarje ima skate park, Podbrežnica Cageball) te zbog zgrada koje su nedavno izgrađene 
ili se upravo grade oko osnovne škole Hribar mišljenja sam kako bi trebalo takve sadržaje trebalo 
napraviti upravo oko škole gdje postoji dovoljno zelenih površina koje se uz dobru volju i manja 
proračunska izdvajanja mogu upotrijebiti u korist naše djece! Lijep pozdrav!  

1.) Alfaltiranje makadamske ceste Šiljakovina - Gudci (od ulice Đure Lučana do asfaltiranog dijela ulice 
Kosanjevec). Ta cesta je jedna od najprometnijih makadamskih cesta na području grada. Kod 
asfaltiranja cesta ne treba gledati gdje koji dužnosnik ima vikendicu već koje su najprometnije 
prometnice. 2.) Markiranje i uređivanje biciklističkih staza - 5 milijuna kn za biciklističku stazu Velika 
Gorica - Vukovina je veliki novac. No bicklisti koji redovno voze po našem kraju u jednoj vožnji naprave 
30-60 km, njima je tih 5 km lagano zagrijavanje. Zato se treba fokusirati da se efikasnije i jeftinije urede 
šumski i poljski putevi koje biciklisti i već sada koriste, da se urede neprohodni putevi - s boljom 
mrežom takvih biciklističkih staza (i uređenim postojama) maknuli bi bicikliste s glavnih prometnica što 
bi dodatno pridonjelo i njihovoj sigurnosti. 3.) Projekt nove rasvjete još nije krenuo i to je glavni 
izgovor kad neko mjesto zatraži dodatna rasvjetna tijela da ih se odbije. Tako imamo ulice u naseljima 



koje nisu osvjetljene kao i pojedine opasne dijelove po kojima ljudi pješače (obično na autobus) u 
mraku, a s druge strane vinogradi se sjaje kao Las Vegas. 

 


